
ZAPISNIK 

 

Sa sjednice 9/17 Izvršnog odbora održane 24. listopada 2017. god. u prostorijama HKS-a, Trg 

Krešimira Ćosića 11, Zagreb. Sjednica je započela u 17.00 sati. 

PRISUTNI: predsjednik gosp. Ognjen Preost mr., glavni tajnik gosp. Željko Gagro mr., članovi: gosp. 

Josip Madirazza, gosp. Ivan Canjuga, gosp. Mladen Brezić, gosp. Milan Horvat, gosp. Domagoj Kindl, 

gosp. Branko Kovačić i gosp. Boško Milivojević  

Gđa. Dinka Kovačević i gosp. Domagoj Katić  ispričali su se sa sjednice. 

Gosp. Preost pozdravio je prisutne i predložio slijedeći: 

      DNEVNI RED 
 
 

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice 
2. Ostavka izbornika zaprežne reprezentacije i imenovanje v.d. izbornika 
3. Kratak osvrt na organizaciju eventing natjecanja u Zagebu 
4. Prijedlog financijskog plana za 2018.god. 
5. Analiza kalendara natjecanja za 2018.god. temeljem prijedloga članica 
6. Definiranje članstva HKS-a u EEF 
7. Položaj HKS-a u Balkanskoj konferenciji 
8. Analiza realizacije FEI Level 2 za preponsko jahanje, 08.-14.10.17. 
9. Plan realizacije FEI Level 1 za daljinsko jahanje, 08.-12.11.17. 
10. Prijem novih članica  
11. Razno 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

AD 1 

Zapisnik s prošle sjednice jednoglasno je usvojen. 

AD 2 

Predsjednik je obavijestio članove da je izbornik zaprežne reprezentacije gosp.Tomislav Vučković dao 

neopozivu ostavku. IO jednoglasno je prihvatio ostavku gosp. Vučkovića. 

Obzirom da predstavnik zaprežne discipline gosp. Katić danas nije prisutan imenovanje v.d. izbornika 

odgađa se za iduću sjednicu. 

AD 3 

Gosp. Preost je rekao da je u HOO upućen dopis o ponovnom aktiviranju discipline eventing a u 

smislu povećanja godišnjih sredstava HOO-a. 



Na zagrebačkom Hipodromu od 06.-08.10.17. održano je natjecanje u eventingu na kojem je 

nastupilo 8 jahača. 

Natjecanje se održalo na stazi koja je ove godine napravljena na Hipodromu. Gosp. Preost 

napomenuo je kako velike zasluge idu gosp. Milivojeviću predsjedniku discipline, upravi Ustanove 

Hipodrom i Ustanovi upravljanje sportskim objektima. 

U 2018.god. održati će se dva eventing natjecanja. 

AD 4 

Predsjednik je svim članovima IO-a podijelio prijedlog financijskog plana za 2018.god. koji je izrađen 

temeljem raspoloživih mogućnosti i projekcija.    

Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

AD 6 i 7 

Predstavnik HKS-a u EEF je i dalje glavni tajnik gosp. Gagro te je Hrvatska ostala članica divizije 2 

grupe C zajedno s Mađarskom, Slovenijom, Slovačkom, Češkom, Austrijom i Portugalom. 

Hrvatska je i dalje članica BEC čije je ime sada promjenjeno u Balkansko konjičko vijeće. 

Sukladno dinamici i planu Hrvatskoj je potvrđena organizacija Balkanskog prvenstva u preponskom 

jahanju u Zagrebu od 30.08. do 02.09.2018.god.. 

IO jednoglasno je potvrdio odluku o organizaciji BP u preponskom jahanju 2018.god. u Zagrebu u 

organizaciji KK Karoca i suorganizaciji HKS-a. 

AD 5 

Svim članicama upućen je dopis da do 01.10.17.god. dostave prijedloge natjecanja za 2018.god.. 

Pristigli prijedlozi uvršteni su prijedlog kalendara natjecanja koji je podijeljen svim članovima IO-a. 

Naknadne prijave biti će moguće uvrstiti samo u slobodne termine bez korekcija postojećih. 

Prijavljeno je 20 preponskih, 7 dresurnih i 7 daljinskih natjecanja te 2 eventing natjecanja. Zaprežni 

odbor još nije dostavio prijedlog kalendara. 

Prijedlog kalendara jednoglasno je usvojen. 

AD 8 

Pročitan je dopis trenera gosp. Strijbosch koji je zahvalio na odličnom domaćinstvu i odličnim 

trenerima koji su sudjelovali na FEI Level 2 prije dva tjedna u Maloj Mlaki. 

Gosp. Strijbosch pohvalio je sve sudionike i ponudio se za bilo kakvu pomoć u budućnosti. 

AD 9 

Uz potporu FEI-a i aktualnog predsjednika gosp. De Vos ove godine će se po prvi puta u Hrvatskoj 

održati FEI Level 1 za daljinsko jahanje.  



AD 10 

Zamolbu za članstvo dostavio je KK Equi Team iz Žminja. Kontrola je izvršena i klub udovoljava svim 

uvjetima. 

Klub je jednoglasno primljen u članstvo. 

KK Hercules iz Bilja također je dostavio zamolbu za članstvo. Gosp. Kovačić zadužen je za kontrolu 

kluba. 

AD 11 

Gosp. Preost predložio je organizaciju regionalnih vikend  tečajeva koje bi provodili licencirani treneri 

HKS-a. 

Gosp. Preost zamolio je gosp. Kovačića za organizaciju iduće sjednice IO-a u KK Husar. Gosp. Kovačić 

prihvatio je domaćinstvo i sjednica će se održati 21.11.17.god.. 

Sjednica je završila u 18.00 sati. 

 


